
















               UNİT 5 INSPIRATIONAL PEOPLE  
 PRESENT CONTINUOUS TENSE (ŞİMDİKİ ZAMAN) 

 
Konuşma anında gerçekleşen olaylardan bahsederken ( Ali okula gidiyor, yemek pişiriyorum, herkes 
konuşuyor …),  
Geçici durumlardan bahsederken ( Bu gün işe erken gideceğim, bu hafta çatıyı tamir ediyoruz, çocuklar bu 
ay bizde kalıyor…),  
Yakın zamanda yapılacak planlanmış işlerde ( Bu akşam sinemaya gidiyoruz, bugün öğleden sonra eve 
gidiyorum, yarın uçağa bineceğiz…)  

  “Present Continuous Tense” kullanırız. 

 
Affirmative (Olumlu Cümle) 

 
Negative (Olumsuz Cümle) 

 

I am    I   am not    

He  Fiile  He      Fiile 

She is ‘ing’  She  is not   ‘ing’ 

It  takısı   It   (isn’t)   takısı 

You  getirilir  You      getirilir 

We are   We   are not    

They    They (aren’t)    

Question (Soru Cümlesi) 
UYARI: Sevdiğimiz şeylerden bahsederken ve 

Am I 

 

 duygularımızı, hislerimizi söylerken, aşağıdaki fiillerle 

 
he Fiile 

“Present Continuous Tense” kullanılmaz!  
 

*like *love *hate 

 

*dislike *know *believe 
Is she ‘ing’ 

 

*want 

*understan

d *remember *mean    

 it takısı 
I’m liking apple. !!OLMAZ!! I’m wanting to eat.    

 you getirilir UYARI: Eğer “think” fikir belirtmek için kullanılırsa 

Are we 

 “Present Continuous Tense” ile kullanılmaz! 
 -I think he’s nice. (Bence o iyi birisi)   

 
they 

 I’m thinking he’s nice.  !!OLMAZ!!   
  

*Eğer “think” düşünme işini yapma anlamında    

* Present Continouos Tense 
kullanılırsa “Present Continuous Tense” ile kullanılabilir. 

She’s thinking about the film. (O, film hakkında 
Time Expressions (Şimdiki 

düşünüyor) UYARI: 
     

Zaman ile kullanılan zaman 
     

*Eğer “have” “sahip olmak” anlamında kullanılırsa 
zarfları): now (şimdi), at the 

“Present Continuous Tense” ile kullanılmaz! 
moment (şu an), at present ( 

I have a cat (Bir kedim var, bir kediye sahibim) 
şu ara), these days ( bu 

I having at !!OLMAZ!! 
   

günlerde), nowadays (bu 
   

*Eğer “have” bir iş belirtirken kullanılırsa, “Present 
günlerde), right now (hemen 

Continuous Tense” ile kullanılabilir.  –He’s having fun. 
şimdi), still (hâlâ), today 

(O, eğleniyor.)       

(bugün), tonight (bu gece),       

–I’m having breakfast. (Kahvaltı yapıyorum.) Examples (Örnekler) : 



* I am working now. (Ben çalışıyorum)  * She is writing a letter. (O, mektup yazıyor)  
* It is drinking milk. (O, süt içiyor)  * We are having dinner. ( Akşam yemeği yiyoruz)  
* He is doing his homework. (O, ödev yapıyor)   *They are eating apple. (Onlar elma yiyor)  
 

*- Is he watching TV at the moment? (O, şimdi televizyon mu izliyor?)  

-Yes, he is (Evet, izliyor) -No, he is not (Hayır izlemiyor) Short form (kısa cevap) 
-Yes, he’s watching TV at the moment   -No, he isn’t watching TV at the moment 
(Evet, o, televizyon izliyor) (Hayır, o, televizyon izlemiyor) (Uzun cevap) 

*- Are you working today? (Bugün çalışıyor musun?)   

-Yes, I am (Evet, çalışıyorum) - No, I am not (Hayır, çalışmıyorum) (kısa cevap) 
- Yes, I’m working today - No, I’m not working today  (uzun cevap) 

(Evet, bugün çalışıyorum) (Hayır, bugün çalışmıyorum)   

* -Are they sleeping now? (Onlar uyuyorlar mı?)   

-Yes, they are (Evet, uyuyorlar) -No, they are not  (Hayır, uyumuyorlar)  (kısa cevap) 
-Yes, they’re sleeping now -No, they aren’t sleeping now (uzun cevap) 

(Evet, onlar uyuyorlar) (Hayır, onlar uyumuyorlar)   
 

*-Is Ahmet listening to music?  
- Yes, he is - No, he is not 
 

* -Is your dog eating a bird?  
- Yes, it is - No, it is not  

 

Wh- QUESTIONS  
Soru sorarken “what, when, why, 
where,how” gibi soru sözcüklerini de 
kullanırız. İşte bu durumda bu 

sözcükler soru cümlesinin başına gelir. 
Örneğin; What are you doing ? (Ne 
yapıyorsun?) Where is she going? (O 
nereye gidiyor?) 

 
* 

 

*- Are Tom and Jack going to school?  
- Yes, they are - No, they are not 

 

*- Are children playing in the garden? - Yes, they 

are   - No, they are not 
 
 

How’s it going?  
How are you getting on? How are you?  
How are you doing?  
Yukarıdaki bu üç soru da “How are you?” yani 
“Nasılsın? Ne yapıyorsun?” anlamındadır. 
Örneğin:  
- Hello. How are you doing? (Merhaba. 

Nasılsın?) -Very well, thanks. (İyiyim, teşekkür 
ederim) 

 
 

*- What is Carl doing these days? (Carl bugünlerde ne yapıyor?)  
- He’s playing tennis these days. (O, bugünlerde tenis oynuyor.) 
 

* - Where are they going tonight? (Onlar bu gece nereye gidiyor?)  
- They are going to cinema tonight. (Onlar bu gece sinemaya gidiyor.) 
 

* - Who is swimming? (Kim yüzüyor ?) - Robert 

is swimming. (Robert yüzüyor) 
 

*-When is your brother coming? (Kardeşin ne zaman geliyor?)  
-He’s coming today. (O, bugün geliyor) 

 

What: Ne?  
When: Ne zaman?  
Why: Niçin?  
Where:Nerede,nereye?  
Who: Kim?  
Which: Hangisi?  
Whose: Kimin?  
How: Nasıl?  
How often: Ne 

sıklıkla?  
How many: Kaç tane?  
How much: Ne kadar? 
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APPEARANCE AND PERSONALITY 

PERSONALITY ( karakter – kişilik özellikleri) 
 

Funny Komik Generous Cömert 

Lazy Tembel Clever Zeki 

Shy Utangaç Friendly Canayakın 

Hardworking Çalışkan Helpful Yardımsever 

Rude Kaba Stingy Cimri 

Kind Kibar Intelligent Zeki 

Serious Ciddi Sensitive hassas 

Optimistic Iyimser Pessimistic Kötümser 

Busy Yoğun Honest dürüst 

 

PHYSICAL APPEARANCE ( FİZİKİ GÖRÜNÜŞ ) 
Beautiful Güzel Ugly Çirkin 

Tall Uzun Short Kısa 

Fat Şişman Thin Zayıf 
Slim Ince Overweight Aşırı kilolu 

Handsome Yakışıklı   

Ali is a kind boy. He likes helping old people. 

( Ali kibar bir çocuktur. Yaşlılara yardım etmeyi sever.) 
 

She is too shy. She can’t talk to her teacher easily.  
( O çok utangaçtır. Öğretmeniyle kolay konuşamaz.) 
 

Selin likes sharing everything. She is a generous 

person. 

 

My sister can play basketball very well. Because she is 

very tall. 

 

Everybody admires Suzan. She is a very beautiful girl. 

 

BİRİSİNİN NASIL BİRİ OLDUĞUNU/KARAKTERİNİ 
SORARKEN; 

What is he / she like? Sorusunu kullanırız. 
 

A: What is your sister like? 

B: She is very helpful and honest. 

A: What’s Angelina like? ( Angelina nasıl birisidir? 

B: She is stingy. ( O cimridir.) 

EYES  - GÖZLER 

Brown Blue Green Hazel Black 

Kahveren. Mavi Yeşil Ela Siyah 

 

Gözlerimizden bahsederken “have got” ya da “has 
got” kullanırız. 

- I have got brown eyes. ( Kahverengi gözlerim 
var.) 

- My mother has got green eyes.( Anamın yeşil 
gözleri var.) 

 

 

HAIR – SAÇ 

 

 

Saçımızdan bahsederken “have got” ya da “has got” 
kullanırız. 
 

- I have got short black hair. ( benim kısa siyah 
saçlarım var.) 

- Sally has got long curly blond hair. ( Sally’nin 
uzun kıvırcık sarı saçları var.) 

Örneklerde gördüğümüz gibi saçımızı tanımlarken 
kullandığımız kelimeleri şöyle sıralayabiliriz; “BOYU – 

ŞEKLİ – RENGİ” 

 

HEIGHT – WEIGHT ( BOY – KİLO ) 
Short  Of medium 

height 

Tall  

Kısa Orta boylu Uzun  

Thin/slim Of medium 

weight 

Fat Overweight 

Zayıf/ ince Orta kilolu Şişman Aşırı kilolu 

 

Boydan ve kilodan bahsederken “am, is, are” 
kullanırız. 

- I am of medium height and thin.  

( orta boylu ve zayıfım.) 
- My mother is short and slim. 

( Annem kısa ve incedir.) 
 

AGE- YAŞ 

Young Middle-aged Old 

Genç Orta yaşlı yaşlı 
 

Yaşımızdan ya da birisinin yaşından  bahsederken 
“am, is, are” kullanırız. 
 

- My grandmother is very old. 

( dedem çok yaşlıdır.) 
- Selin’s father is very young. 

( Selin’in babası çok genç.) 
- Our new English teacher is middle-aged. 

( Yeni İngilizce öğretmenimiz orta yaşlı. 
 

Straight Wavy Curly 

Düz Dalgalı kıvırcık 

Short long  

Kısa uzun  



BİR KİŞİNİN FİZİKSEL GÖRÜNÜŞÜ HAKKINDA BİLGİ 
EDİNMEK İÇİN; 
 

What does she / he look like? Sorusunu kullanırız. 
 

A: What does your new girlfriend look like? 

( Yeni kız arkadaşın nasıl? ) 
B: She is tall and slim. She is very beautiful. 

( Uzun ve ince. Çok güzel.) 
 

UNUTMAYIN; saç ve gözlerden bahsederken “have-

has got” kullandığımızı, diğer özelliklerden 
bahsederken “am, is, are” kullandığımızı 
söylemiştik. 
 

Şimdi ayrı ayrı iki cümleyi nasıl birleştirdiğimize bir 
bakalım; 
 

Jane is a tall girl. She has got blue eyes. 

( Jane uzun bir kızdır. Onun mavi gözleri vardır.) 
 

 


